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آرمان ملی: رئیس جمهور در آیین تجلیل 
از بانوان مدا ل آور ورزش ایران اسلامی که در 
سالن اجلاس سران برگزار شد، توجه به ورزش 
و حمایت از ورزشکاران را رویکرد مهم و محوری 
دولت سیزدهم عنوان کرد و گفت: امروز توجه به 
ورزش، به ویژه ورزش حرفه ای و قهرمانی یکی 
از ضرورت ها در جهت سلامت جسمی، نشاط 
فردی و اجتماعی است. سید ابراهیم رئیسی با 
بیان اینکه امروز بانوان قهرمان و مدال آور جلوه ای 
از شجاعت و قدرت ملی و مردمی هستند، افزود: 
حمایت از ورزشکاران به عنوان سرمایه های 
ارزشمند کشور در دستور کار دولت است. به 
بانوان ورزشکار اطمینان می دهم دولت به طور 
جدی به دنبال رفع موانع پیش روی آنها در 
زمینه های بودجه و امکانات و نیز اشتغال و مسائل 
معیشتی است. وی با بیان اینکه امروز زنان 
سهم بالایی از افتخارات کشور در عرصه های 
علمی، فرهنگی، اجتماعی، ورزشی و هنری 
دارند، اظهار داشت: مدال آوری و قهرمانی بانوان 
ورزشکار ایرانی در میادین مختلف منطقه ای 
و جهانی بسیار ارزشمند، تحسین برانگیز و 
امیدآفرین است و این مسیر پرافتخار حتما 
باید استمرار یابد. رئیس جمهور کسب هزار و 
۳۶۳ مدال و عنوان قهرمانی ورزشی در دولت 
سیزدهم را یک رکورد تاریخی و نشانه عزم و 
اراده جوانان ایرانی برای افتخارآفرینی توصیف 

و تصریح کرد: این اراده پولادین جوانان ما به 
ویژه دختران ورزشکار که در تلاشند در سطح 
بین المللی افتخار کسب کنند و پرچم پرافتخار 
کشورمان را در قله های افتخار و سربلندی به 
اهتزاز درآورند، درخورِ تحسین و تقدیر شایسته 
است. رئیسی اظهار کرد: امروز بانوان ما نه فقط در 
عرصه ورزش بلکه در عرصه های مختلف علمی و 
پژوهشی و همچنین خدمت رسانی نقش آفرینی 
بسیار مهم و برجسته ای دارند؛ مردم هیچ گاه از 
خودگذشتگی و جانفشانی کادر بهداشت و درمان 
و به ویژه بانوان فعال در این بخش در دوران کرونا 
را فراموش نخواهند کرد.  رئیس جمهور با بیان 
اینکه در فرهنگ اسلامی ما برای تعالی و رشد 
انسان، میان زنان و مردان تساوی وجود دارد، 
خاطرنشان کرد:  شان و جایگاهی که فرهنگ 
اسلامی برای زنان قائل شده،  شان و جایگاهی 
والا، با کرامت و عزتمندانه است که جلوه های زیبا 
و درخشان آن امروز در جامعه قابل مشاهده است 
و زنان و دختران نامدار و نام آور ما در عرصه های 
مختلف ورزشی، علمی، فرهنگی و هنری خوش 
می درخشند. آیت ا... رئیسی در ادامه با اشاره 
به اعتلای هویت، جایگاه و منزلت زنان پس 
از پیروزی انقلاب اسلامی تصریح کرد: امروز 
در جوامع مختلف نسبت به مساله زن افراط و 
تفریط وجود دارد، برخی زنان را در انزوا و برخی 
دیگر شان زن را بازیچه هوی و هوس قرار داده اند 

که هر دو مردود است، اما به برکت انقلاب اسلامی 
و خون مطهر شهدا، زنِ ایرانیِ مسلمانِ خودباور و 
خداباور نه حاضر است در انزوا قرار گیرد و نه  شان 

و کرامت او بازیچه هوی و هوس شود. 
  همه در حفاظت از امنیت و آرامش 

مسئولیم
رئیس جمهور در جلسه هیات دولت با اشاره 
به فرا رسیدن فصول سرد سال و احتمال افزایش 
آلاینده های جوی بر ضرورت آمادگی همه 
دستگاه های مربوط برای مقابله موثر با این پدیده 
و کاهش آثار مخرب آن تاکید کرد. سید ابراهیم 
رئیسی نوسازی ناوگان اتوبوسرانی را از جمله 
اقدامات لازم در این زمینه دانست و با تاکید بر 
ضرورت حمایت از تولیدات داخلی اظهار داشت: 
اولویت در زمینه نوسازی ناوگان اتوبوسرانی 
شهری، حمایت از صنایع داخلی و تامین اتوبوس 
از محل تولیدات داخلی است، اما این موضوع 
نباید باعث تاخیر در تامین خودروهای مورد نیاز 
این ناوگان شده و نیازهای ضروری باید از محل 
واردات تامین شوند. انجام به موقع طرح های 
دولت در استان ها به ویژه عملیاتی شدن مصوبات 
دور اول سفرهای استانی و برطرف شدن 
موانع احتمالی در این زمینه از دیگر تاکیدات 
رئیس جمهور در جلسه دیروز هیات دولت بود 
که مقرر شد با ارتباط نزدیک تر و بیشتر وزرا با 
استانداران به عنوان بالاترین مقام اجرایی در 
استان، اقدامات موثرتری در این زمینه انجام 
شود. رئیسی یکبار دیگر بر ضرورت حفظ امنیت 
به عنوان بستر تداوم همه فعالیت های جامعه 
تاکید کرد و گفت: شنیدن و ترتیب اثر دادن به 
خواسته های قانونی وظیفه همه ماست، اما همه 
ما به همین اندازه در زمینه حفاظت از امنیت و 
آرامش جامعه مسئولیم. وی با تاکید دوباره بر 
حمایت از کسب و کارهای دیجیتال اظهار کرد: 
حال که دشمن با استفاده از بستر فضای مجازی 
درصدد ایجاد و گسترش ناامنی در کشور است، 
مسئولان مربوط با تقویت پلتفرم های داخلی 
و تسهیل شرایط استفاده از آنها و حتی در نظر 
گرفتن بسته های تشویقی، زمینه استفاده بهتر 
و بیشتر را برای فعالان کسب و کار دیجیتال 

فراهم کنند. 

یــادداشـــت
 غربی ها می خواهند مساله ایران

 در جایی حل شود

آمریکایی ها و اروپایی ها خواه  ناخواه در همان زمانی که مذاکرات 
هم انجام می شد نظرشان بر این بود که ایران را مجبور کنند بر 
اساس همان توافقاتی که در دولت آقای روحانی شکل گرفته بود 
و با یکسری حذف و اصلاحاتی که مورد تایید تروییکای اروپایی و 
نماینده آمریکا قرار گرفت توافق را امضا کنند. اما در آخرین لحظه ها 
موضوع دسترسی آژانس بین المللی انرژی اتمی مطرح شد و ایران از 
این جهت احساس خطر کرد که اگر آژانس پرونده ایران را تمام شده 
فرض نکند این امکان وجود دارد که در هر زمانی مجددا آمریکایی ها 
آن را علم کنند و باز هم اجرای  برجام از طرف اروپا و آمریکا مشروط 
شود. لذا به نظر می رسد که اکنون بخشی از این فشارهای وارده 
به افکار عمومی اروپایی مربوط می شود اما بخش دیگر به دلیل 
فشاری است که می خواهند به ایران وارد کنند تا اجازه دسترسی 
به ۳ سایت مورد نظر آژانس که نمونه هایی از اورانیوم در آن دیده اند  
و اصل آن نیز گزارشی بوده که صهیونیست ها به آژانس داده اند را 
از ایران بگیرند و ایران مجبور به همکاری با آژانس شود. بنابراین به 
دنبال این هستند تا قبل از اینکه قطعنامه ای علیه ایران صادر شود 
ایران شفاف سازی کند . همانطور که ۳ کشور اروپایی نیز قبل از 
اینکه موضوع را به آژانس ارجاع بدهند سعی کردند یک اعلامیه 
صادر کنند و از ایران بخواهند که تکلیف این موضوع را روشن 
کند. لذا غربی ها در نهایت می خواهند مساله  پرونده هسته ای 
ایران را حل و فصل کنند. علتش نیز این است که اگر بخواهند 
به همین صورت فشار وارد کنند این احتمال وجود دارد که اگر 
روس ها و چینی ها مساله ای نداشته باشند ایران به پیشروی خود 
ادامه دهد و به نحوی نشان دهد که اگر غربی ها بخواهند به ایران 
فشار وارد کنند و بعد هم بگویند که گزینه نظامی روی میز است ما 
هم مساله هسته ای خود را تاجایی که بخواهیم پیش خواهیم برد. 
لذا اروپایی ها و آمریکایی ها از این موضوع هراس دارند و دلشان 
می خواهد در یک جایی مساله ایران را حل و فصل کنند.  در نتیجه 
اگر آمریکایی ها سیگنال هایی به ایران می دهند و پیشنهادهایی از 
راه های غیرمستقیم و پیام های محرمانه می دهند به همین جهت 
است. یعنی به رغم همه فشارهایی که وارد می کنند بر این نظر 
هستند که ایران یک سری امتیازاتی بدهد  و بر اساس توافقات 
سابق به توافق برسند. از سوی دیگر آمریکایی ها واروپایی ها به 
این نتیجه رسیده اند که با برخی اعتراضات و اغتشاشات بی هدف 
خدشه و صدمه ای به نظام جمهوری اسلامی وارد نمی شود. لذا با 
فشارهای سیاسی می خواهند این پالس را به مقامات ایران بدهند 
که تغییراتی در حکمرانی داخلی انجام دهند و معترضان را راضی 
کنند. از طرفی به رغم تهدیدها و تحریم ها غربی ها در این مسیر 
حرکت می کنند و مساله هسته ای برای شان در اولویت است که 
مهر خاتمه ای به این مساله بزنند. البته نباید این نکته مهم را نیز 
از قلم انداخت که اروپایی ها نمی توانند بدون آمریکایی ها سیاست 
مستقلی در مورد احیای برجام داشته باشند. پس از خروج یکجانبه 
آمریکا از برجام اروپایی ها خیلی دلشان می خواست که یک رویکرد 
مستقلی را در پیش بگیرند ، به نحوی با ایران کنار بیایند و دریچه ای 
به مسائل بازرگانی و اقتصادی باز کنند. ولی در عین حال نتوانستند 
هیچ کاری انجام دهند چرا که آمریکا حاضر نبود که با اروپایی ها 
همگام شود ولی اگر آمریکا امروز تصمیم داشته باشد که بخواهد 
مساله هسته ای را با ایران حل و فصل کند طبیعتا اروپایی ها حرفی 
برای گفتن ندارند و آنها نیز همگام با آمریکا پیش خواهند آمد و 
مساله ایران را حل و فصل خواهند کرد. لذا اروپا در مساله هسته ای 

ایران از خود استقلال رایی ندارد.

 علی اصغر زرگر 
تحلیلگر مسائل بین الملل

رئیس جمهور: 

شنیدن خواسته های قانونی وظیفه همه است
     بانوان قهرمان جلوه ای از شجاعت و قدرت ملی و مردمی هستند

توافق تهران و آتن برای آزادی 
نفتکش های یونانی

شبکه قطری الجزیره به نقل از رویترز ادعا 
کرد که ایران و یونان برای آزادی دو نفتکش 
یونانی که در ماه می  توسط ایران توقیف شده 
بودند، توافق کردند. این شبکه همچنین اعلام 
کرد که اطلاعات کشتیرانی نشان می دهد 
که کشتی های یونانی آب های ایران را ترک 
کرده اند. روابط عمومی کل سپاه پاسداران 
انقلاب اسلامی چند ماه پیش در اطلاعیه ای 
اعلام کرد ۲فروند نفتکش یونانی را به دلیل 
تخلفات انجام گرفته در آب های نیلگون خلیج 
همیشه فارس توقیف کرده است. یک مقام فعلی 
و یک مقام پیشین آمریکا به شبکه ان بی سی 
نیوز اعلام کرده بودند که نفتکش یونانی پرودنت 
واریور که توسط ایران توقیف شده، در حال 
ارسال ده ها هزار گالن نفت به ارزش بیش از صد 

میلیون دلار به آمریکا بوده است. 
 

واکنش مرندی به اظهارات 
برجامی اخیر رابرت مالی

مشاور تیم مذاکره کننده ایران در مذاکرات 
وین در صفحه توییترش به اظهارات برجامی 
اخیر نماینده ویژه آمریکا در امور ایران واکنش 
نشان داده و از موضع غرب در قبال مساله 
هسته ای ایران انتقاد کرد. سید محمد مرندی 
در صفحه توییترش با بازنشر تیتر خبری مربوط 
به اظهارات برجامی اخیر رابرت مالی، نماینده 
ویژه آمریکا در امور ایران، نوشت: ایران در حال 
فروش نفت، گاز و محصولات پتروشیمیایی اش 
با تمام ظرفیت و به نرخ بازار است. تجارت آن 
رو به افزایش است و کریدورهای آن به روسیه و 
آسیای مرکزی در حال گسترش است. مرندی 
ادامه داد: رژیم های غربی می خواستند به سرعت 
یک توافق هسته ای حاصل شود. چه اتفاقی 
افتاد؟ آن ها درباره وجود یک تهدید هسته ای]از 

سوی ایران[ دروغ می گفتند. 
 
دیدار با ۱۲۷ نفر از خانواده های 

معترضان 
دادستان تهران در برنامه هفتگی ملاقات 
مردمی دادسرای عمومی و انقلاب تهران، به 
درخواست ها و مشکلات حقوقی و قضائی ۱۲۷ 
نفر از شهروندان و به مدت پنج ساعت رسیدگی 
کرد. »علی صالحی دادستان عمومی و انقلاب 
تهران به اتفاق جمعی از معاونان ستادی و قضائی 
خود، در دیدار چهره به چهره با متقاضیان، 
از نزدیک در جریان درخواست ها و مشکلات 
مردم به ویژه خانواده های معترضان دو ماه 
اخیر قرار گرفت و دستور رسیدگی های لازم 
را صادر کرد. برنامه ملاقات مردمی دادستانی 
تهران، در راستای سیاست های قوه قضائیه و 
برنامه های عملیاتی دادسرا مبنی بر کاهش 
فاصله مسئولان قضائی با مردم و تکریم ارباب 
رجوع، صبح روز چهارشنبه هر هفته با حضور 
دادستان و معاونانش در ساختمان مرکزی 
دادسرای عمومی و انقلاب تهران، واقع در میدان 

۱۵ خرداد برگزار می شود. 
 
طراحی خارجی اغتشاشات اخیر 
سخنگوی سپاه ایران قوی را نقطه عصبانیت 
و استیصال دشمن دانست و گفت: حوادث اخیر 
نشان داد ارتقای سواد رسانه ای جامعه به ویژه در 
مواجهه با فضای مجازی بیش از گذشته اهمیت 
یافته است. سردار سرتیپ دوم پاسدار رمضان 
شریف با اشاره به اغتشاشات و ناآرامی های اخیر 
و رویکردهای مطرح شده نسبت به آن ادامه داد: 
بسیاری از افراد این درگیری ها را مساله ای داخلی 
می دانند، در حالی که شواهد و قرائن از جمله 
موضع گیری ها و ملاقات های مقامات رسمی 
دولت های خارجی با برخی لیدرهای اغتشاشات 
اخیر نشان دهنده یک طراحی خارجی برای 

تجزیه و براندازی ایران اسلامی است. 
 

 قرار بود سالی 
یک میلیون مسکن بسازد

نماینده مردم سمیرم در مجلس با انتقاد از 
عملکرد دولت در ساخت مسکن گفت: دولت 
قرار بود سالی یک میلیون مسکن بسازد که اگر 
جهش تولید مسکن با این دست فرمان جلو برود 
باید یک تا دو صفر را پاک کنیم. اصغر سلیمی 
بیان کرد: در دو ماه گذشته شاهد حوادث تلخی 
در ایران بودیم، اگرچه دشمنان دین و میهن 
به دنبال بی ثباتی کشور هستند، لازم است در 
مواجهه با این حوادث طبق بیانات مقام معظم 
رهبری مدبرانه رفتار شود. وی با بیان اینکه 
تاکید دلسوزان نظام بر تفکیک اعتراض از 
اغتشاش است، عنوان کرد: علت اعتراض بررسی 
و چاره اندیشی شود و وزارت کشور ساز و کار 

اعتراض مسالمت آمیز و قانونی را فراهم کند. 
 
رنج مردم از مشکلات اقتصادی 

رئیس کمیسیون اقتصادی مجلس شورای 
اسلامی گفت: مردم از مشکلات اقتصادی رنج 
می برند و وظیفه مسئولان پیگیری مشکلات 
است. محمدرضا پورابراهیمی با بیان اینکه 
»نتیجه تحریم های اقتصادی بروز مشکلاتی 
برای مردم بود« گفت: امروز در دنیا و در همه 
کشورها بحث بر سر جدا شدن تحریم ها از 
فضای اقتصادی است؛ مسیری که امروز با 
همراهی دولت و مجلس دنبال می شود تا اساسا 

به سمت بهبود شرایط اقتصادی حرکت شود.

 توصیه جنتی 
به طلاب جوان 

دبیر شورای نگهبان به طلاب 
جوان توصیه کرد که ضمن 
فراگیری علوم حوزوی، در راه 
توسعه و ترویج این علوم در میان 
مردم نیز مجاهدت فزاینده ای 
.. احمد  . داشته باشند. آیت ا
جنتی ادامه داد: انسان در دنیا 
علوم مختلفی را می تواند فرا 
بگیرد و قطعا آموختن تمام علوم 
برای گروه های مختلف، خوب 
است، اما علمی که می تواند 
انسان را به کمال برساند، علم 
نافع است. جنتی همه ابواب 
علم را مهم دانست و با تاکید بر 
اینکه علم بدون عمل شقاوت 
است، تصریح کرد: علمی که 
به آن تاکید شده و علم نافع 
است، علمی است که ریشه آن 
الهی است و در دنیا، مشکلات 
انسان ها را رفع می کند و آخرت 
انسان را به مقامات عالیه الهی 

می رساند.

آرمان ملی: سخنگوی شورای نگهبان گفت: 
از نظر این شورا مشارکت در انتخابات اهمیت 
دارد و الگوی انتخاباتی که مشارکت مردم را 
لحاظ نکند، در شورای نگهبان با اشکال مواجه 
می شود. هادی طحان نظیف با بیان این که 
»الگوهایی برای انتخابات ها پیش بینی شده 
که توضیحش برای مردم یا مجریان مبهم و 
پیچیده بوده است.« گفت: این شورا در نظارت 
بر انتخابات قوانینی را اجرا می کند که خودش 
به آن ایرادهایی را وارد می داند و نیازمند 
به روزرسانی است. با این حال شورای نگهبان 
قانون کنونی را در انتخابات اجرا می کند. 
مهلت هایی که در قانون انتخابات تعیین شده 

منطقی نیست؛ وقتی قانون در سال ۷۸ به 
تصویب رسید، تعداد ثبت نام کنندگان کم بود، 
اما حالا ثبت نام کنندگان از حدود ۲ تا ۴ هزار 
نفر به ۱۶ هزار رسیده در حالیکه مهلت بررسی 
صلاحیت ها ثابت مانده است. شورای نگهبان 
نگران ضایع شدن حق افراد است و برای 
شنیدن نکته یا دفاعیات ثبت نام کنندگان در 
انتخابات، به فرصت نیاز دارد.  وی افزود: قانون 
انتخابات درباره رسیدگی به تخلفات و نظارت 
بر تبلیغات نیازمند به روزرسانی است. تبلیغات 
بیشتر به فضای مجازی منتقل شده اما قانون 
در مورد آن خیلی مختصر است. همچنین 
وقتی با تخلفات جدیدی در انتخابات روبه رو 

هستیم، به روزرسانی قانون هم باید انجام شود. 
پس از حدود ۶ سال از ابلاغ سیاست های کلی 
انتخابات، هنوز اتفاق ملموسی در این باره 
رخ نداده؛ البته شورای نگهبان پارسال برای 
ساماندهی ثبت نام های ریاست جمهوری و 
ملاک های ثبت نام کنندگان، اقداماتی را انجام 
داد تا جلوی ثبت نام های تفریحی را بگیرد 
و ابهام ها برطرف شود. مجلس هم سال ۹۸ 
مصوبه ای برای شفافیت منابع مالی نامزدهای 
انتخابات مجلس داشت که شورای نگهبان 
در مرحله اول آن را تأیید کرد اما چون به 
زمان انتخابات نزدیک بود، فرصتی برای اجرا 

پیش نیامد. 

سخنگوی شورای نگهبان: 

به روزرسانی قانون لازم است

آرمان ملی: تحولات نظام بین الملل در نقاط 
مختلف دنیا دنبال می شود و هر کدام به فراخور 
شرایط، متغیرهای خاص خود را دارد اما امروز 
جدای از مساله تحولات اوکراین و روسیه به 
جرات می توان گفت که مساله مهمی که غربی ها، 
ایران و سایر کشورها به نحوی از انحا با آن درگیر 
هستند بحث روابط ایران و غرب، پرونده هسته ای 
ایران و به طور مشخص برجام است. نگاهی به 
روند اتفاقات طی چند ماه گذشته نشان می دهد 
که ایران همواره موضع و خواسته ای ثابت در 
خصوص مذاکرات و احیای توافق داشته است و 
این غربی ها بوده اند که هر از چندی مواضع متغیر 
خود را مطرح کرده اند و دست آخر نیز به بهانه 
مسائل داخلی ایران مذاکرات را کنار گذاشته 
و به سمت و سوی ابزارهای دیگری همچون 
تحریم های جدید حرکت کرده اند. از طرفی 
نشست فصلی شورای حکام آژانس بین المللی 
انرژی اتمی نیز آغاز به کار کرده و چهارشنبه 
نخستین روز خود را سپری کرد. در همین راستا 
نیز غربی ها به جهت افزایش فشارها بر ایران پیش 
نویس قطعنامه ای علیه ایران را به شورای حکام 
ارائه کردند تا با تحت فشار قرار دادن این شورا 
شرایط تصویب قطعنامه دوم علیه ایران را ایجاد 
کنند. چه اینکه خبرگزاری فرانسه با استناد به 
اظهارات دیپلمات های غربی، مدعی شد که 
پیش نویس قطعنامه ای انتقادی درباره برنامه 
هسته ای ایران از سوی آمریکا و تروئیکای اروپا 
به شورای حکام آژانس ارائه شده است.  با این 

حال مقامات کشورمان طی چند وقت اخیر روند 
عملکردی غربی ها را مخالف روح برجام و رسیدن 
به توافق پایدار دانسته اند و سیاسی کاری در 
پرونده هسته ای را نیز امری مذموم بر شمرده اند. 
چرا که ایران همواره رابطه مطلوب و منظمی با 
آژانس داشته است. در همین راستا نیز محمد 
اسلامی، رئیس سازمان انرژی اتمی ایران با بیان 
اینکه سیاست فشار حداکثری و اتهام پراکنی به 
جمهوری اسلامی توسط استکبار و صهیونیسم 
امری طبیعی است، اظهار کرد: این جریان معتاد 
به تحریم و اجرای این سیاست مندرس است و 
پیش نویس قطعنامه ای که مطالب بسیار ناصوابی 
در آن قرار دارد که می دانند حقیقت ندارد، از نظر 

ایران مردود است. 
  غربی ها از برجام گذر نکرده اند

یک کارشناس مسائل بین الملل در ارتباط با 
نوع موضع گیری غربی ها در قبال ایران اظهار 
داشت: از نشانه ها و المان هایی که ظرف دو ماه 
اخیر بروز پیدا کرده می توان به قطعیت بیان کرد 
که غرب سیاست اهرم سازی را پیشه کرده و 
درصدد اعمال و افزایش فشار بر ایران برای نیل 
به مطلوبیت های مورد نظر خود است. هادی 
خسرو شاهین به »آرمان ملی« گفت: اینکه ایران 
در قالب توافق برجام به قول غربی ها در باکس 
قرار بگیرد همچنان در دورنمای دیپلماتیک 
غرب مشاهده می شود. لذا نمی توان گفت که 
آنها از برجام یا گزینه های دیپلماتیک دیگر 
عبور کرده اند. بحث در واقع نحوه رسیدن به 

این نقطه است که مدلی که آقای مالی در این 
خصوص پیشنهاد می داد کاهش فشار و تنش 
بود و مدیریت فشارها برای رسیدن به یک توافق 
پایدار با ایران در قالب برجام. وی ادامه داد: این 
برنامه از همان ابتدا با مخالفت  هایی در درون 
دولت بایدن مواجه شد. لذا تصور می  شود که 
رویکرد آمریکا و تروئیکای اروپا از تابستان که 
پاسخ ایران آمد به تدریچ به اهرم سازی های 
بیشتر برای فشار بر تهران سوق پیدا کرده است. 
  مقامات آمریکایی دست از ریاکاری 

بردارند
وزیر امور خارجه کشورمان درباره آخرین 
اخبار از مذاکرات احیای برجام، اظهار کرد: آمریکا 
ریاکارانه عمل می کند. به طور مستمر تبادل پیام 
با طرف آمریکایی انجام می شود. آخرین تبادل 
پیام ما در کمتر از ۷۲ ساعت گذشته بوده است . 
حسین امیرعبداللهیان گفت: آمریکا از طریق 
برخی وزرای خارجه پیام داده و برای مذاکرات 
عجله دارند، اما ریاکارانه راب مالی در مصاحبه 
خود می گوید مذاکرات در اولویت ما نیست 
و اشاره می کند به تحریکاتی که می خواهند 
نسبت به کف خیابان و اغتشاش در ایران داشته 
باشند. وی افزود: هدف آمریکا مشخص است. 
آنها می خواهند اعمال فشار کنند تا ما از خطوط 
قرمز خود عدول کنیم اما منافع ملی مردم برای 
ما مهم است و از آن تخطی نخواهیم کرد، ما برای 
عبور از تحریم ها در مسیر مذاکرات قویا به کار 

خود ادامه خواهیم داد.

در حالی که غربی ها می گویند مذاکرات برجام در اولویت نیست، وزیر خارجه رفتار غرب را ریاکارانه می داند

دو برداشت از برجام
  حسین امیرعبداللهیان:  آخرین تبادل پیام ما با آمریکا در کمتر از ۷۲ ساعت گذشته بوده است 

  هادی خسرو شاهین در گفت وگو با»آرمان ملی«: غرب درصدد اهرم سازی  برای فشار بیشتر بر تهران است

بازداشت افرادی از 
دستگاه اطلاعاتی 

فرانسه و داعش

عناصر  گفت:  کشور  وزیر 
دستگیر شده فرانسوی و داعشی 
در اختیار قوه قضائیه هستند. در 
اغتشاشات افرادی از ملیت های 
دیگر دستگیر شدند که برخی 
نقش زیادی داشتند. عناصری 
از دستگاه اطلاعاتی فرانسه و 
عناصری در رابطه با داعش در 
آشوب های اخیر دستگیر شدند 
که در اختیار قوه قضائیه هستند 
تا طبق قانون با آن ها برخورد 
افزود:  وحیدی  احمد  شود. 
دشمن تلاش کرد با ایجاد ناامنی 
و متوقف کردن حرکت علمی 
کشور و با ایجاد مزاحمت برای 
کسب و کار های مردم فضای 
ناامنی را ایجاد کند که با برخورد 
قوی دستگاه های اطلاعاتی و 
امنیتی نتوانست به اهداف خود 
برسد. دشمن به دنبال گسست 
گفتمانی میان قشر های مردم و 
بازداشتن دولت از رسیدگی و 

خدمت به مردم است. 

تصویب احتمالی 
 قطعنامه علیه ایران 
در شورای حکام 

کارشناس مسائل بین الملل در 
مورد احتمال تصویب قطعنامه 
علیه ایران در شورای حکام 
گفت: قطعنامه به احتمال زیاد 
و متأسفانه علیه ایران تصویب 
می شود. مگر اینکه مذاکرات 
ایران با آژانس بین المللی انرژی 
اتمی به نتیجه ای برسد. اجلاس 
شورای حکام هم نزدیک است و 
فرصت زیادی نمانده. به احتمال 
زیاد قطعنامه تصویب می شود. 
حسن بهشتی پور  افزود: در 
به  ایران  پرونده  که  صورتی 
شورای امنیت برود، زمینه برای 
فعال کردن مکانیسم ماشه از 
فراهم  اروپا  اتحادیه  سمت 
می شود. چرا که اتحادیه اروپا 
از برجام خارج نشده و می تواند 
با اتکا بر این پرونده سازی که 
قطعنامه ها علیه ایران می کند، 
می توانند قطعنامه فصل هفتم 

را علیه ایران فعال کنند. 

ویــــــژه
سید حسین نقوی حسینی: 

 زمستان شد اما اروپایی ها 
برای مذاکره نیامدند 

آرمان ملی: یک فعال سیاسی اصولگرا درباره چرایی بی انگیزگی 
غرب برای احیای برجام گفت: اغلب تحلیل ها این بود که فصل سرما 
به عنوان یک فاکتور موثر بر روند مذاکرات برجامی عمل خواهد 
کرد و با آغاز زمستان آثار تحریم گازی روسیه نمایان می شود 
که همین مساله غربی ها را به نتیجه بخشی مذاکرات راغب تر 
می کند. سید حسین نقوی حسینی اظهار کرد: تصور می شد با 
شروع زمستان سرد فشار افکارعمومی بر دولت های اروپایی بیشتر 
می شود و آنها ناچار از مطالبات حداکثری شان دست برمی دارند و 
به سمت صلح و سازش با ایران حرکت خواهند کرد اما این اتفاق 
نیفتاد. قطعا غربی ها بیکار نمی نشینند و صرفا تکیه به چوب های 
جنگل برای تأمین انرژی نمی کنند. وی با اشاره به تلاش اروپا برای 
دستیابی به منابع جایگزین انرژی یادآور شد: وقتی اروپایی ها با 
مشکل واردات گاز از روسیه مواجه شدند به سراغ تأمین گاز از 
سایر منابع رفتند، بالاخره آنها در میان کشورهای تولیدکننده نفت 
و گاز گاوهای شیرده خیلی خوبی دارند که از خواست غرب برای 
صدور انرژی به اروپا تبعیت می کنند. نماینده ادوار مجلس بیان 
کرد:  تصور ما این بود که اروپا در زمستان پیش رو با بحران جدی 
تأمین انرژی مواجه شود، گرچه کشورهای غربی در این حوزه با 
بحران هایی مواجه هستند ولی بحران آنقدر نبود که افکارعمومی 
دولت های اروپایی را تحت فشار بگذارند به طوری که  آن دولت ها 
مجبور شوند در نهایت مقابل خواست های تهران برای احیای برجام 
کوتاه بیایند. وی تصریح کرد: البته هنوز سرمای هوا به اوج نرسیده 
است و شاید تا ماه های آینده شاهد اعتراض ملت های اروپایی به 
دولت های شان برای تأمین انرژی باشیم اما این را هم باید درنظر 
گرفت که اروپایی ها بازیگر بین المللی هستند و تلاش می کنند برای 
رفع نیازشان به انرژی جایگزین هایی پیدا کنند. همان طور که ما 
برای فروش نفت و نقل و انتقالات پول راهکارهای جدیدی را درنظر 

می گیریم تا زیر بار برجام یکطرفه نرویم. 


